
Generalforsamling i grundejerforeningen Bjergfyrvej/Skovfyrvej 

9.oktober 2014 

1.Valg af dirigent 
 Til dirigent valgtes Alfred Jochumsen 

2. Formandens beretning 
 Da der i vinter ikke varde store udgifter til snerydning, blev der brugt en del penge på at rydde og slå græs 

langs cykelstien. Bestyrelsen har ønsket at få foretaget en rodbeskæring langs cykelstien, da rødder fra de 

omkringvoksende træer ødelægger asfalten, som kommer til at trænge til fornyelse. Indtil videre har det 

ikke været muligt at finde nogen der havde de fornødne redskaber til at klare opgaven. Angående samme 

sti: der sættes penge af til snerydning, men sidste år lykkedes det ikke at finde nogen der kunne påtage sig 

opgaven til en pris vi kunne betale. Det vil derfor i tilfælde af sne blive sat skilte op om at stien ikke bliver 

ryddet og at færdsel på den sker på eget ansvar. 

Den kommunale grund. Kommunen passer, trods flere henvendelser, ikke sine pligter med vedligeholdelse 

af området, hverken med græsslåning eller pasning af fortovet.  

Det er stadig et problem med hundehømhømmer. Det er ikke god skik at smide plastposer med hundelort 

ind i buskads eller haver. 

En del SF sten er blevet renoveret og arbejdet vil fortsætte næste år.  

Der var ingen spørgsmål og formandens beretning blev vedtaget ved akklamation. 

3. Forlæggelse af regnskabet 
 Ved kasserer Jan Jacobsen. Der blev et underskud i år på kr. 9815,78. Det skyldes navnlig en misforståelse 

med en entreprenør vedrørende moms eller ej. Der var ingen spørgsmål til regnskabet, der blev godkendt 

af generalforsamlingen. 

4.. Budget. 
 Det blev vedtaget at fastholde et kontingent på 1000 kroner pr husstand. 

5.Indkomne forslag. 
 Der var ingen indkomne forslag. 

 

 



6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 På valg var Peter Skovgaard, Carsten Joest og Jan Jacobsen. Peter Skovgaard og Jan Jacobsen modtog 

genvalg. Carsten Joest ønskede ikke genvalg. Nyvalgt til bestyrelsen blev Lars Pedersen. 

7. Valg af revisor og revisor suppleant 
Torben Filt og Bettina Christensen genopstilte og blev valgt. 

8.Eventuelt 
Der var spørgsmål ang. klipning af de nye bøgebeplantninger, der er lige høje nok. Formanden kontakter 

Ellelund. Der var spørgsmål om flytning af de stene der forhindrer bilkørsel på stien mellem Skovfyrvej og 

Bjergfyrvej.  Der var spørgsmål om muligheden for at kommunen solgte sin grund som byggegrund. Det vil 

de ikke. 

Dirigenten afsluttede den officielle del af mødet, hvorefter snakken gik livligt rundt om bordene til 

smørrebrød og dertil hørende drikkevarer. 

Referent Gro Glans 

 

 


